

LB18301

TERMINATOR

TM/
MC

0.01-2-4

Imported by /
Importé par :
Hawthorne Hydroponics
2000 Argentinia Road
Plaza 2, Suite 300
Mississauga, ON, L5N 1V8
hawthornehc.ca

4.09 kg (3.79 L)

GUARANTEED MINIMUM ANALYSIS:

Total Nitrogen (N)	0.01%
Available Phosphate (P_2O_5)	2.0%
Soluble Potash (K_2O)	4.0%
Calcium (Ca)	0.003%
Sulphur (S)	0.9%
Iron (Fe) (Chelated) (Actual)	0.00006%
EDTA (Chelating agent)	0.0035%
DTPA (Chelating agent)	0.0004%

DIRECTIONS: Use **Terpinator™** during the entire life cycle of the plant. Usage rates vary between vegetating, reproductive phases and final fruit set.

VEGETATING PHASES OF GROWTH: Add 5-10 mL per 3.79 L (1 gallon) of water.

FLOWERING STAGES OF GROWTH: Add 10-30 mL per 3.79 L (1 gallon) of water.

Terpinator™ 0.01-2-4 is a soluble plant food of potassium that is derived from potassium sulfate and monopotassium phosphate and is used for horticultural purposes to help improve overall plant vigor and growth. Potassium is a major regulator of plant metabolic activities.

Recommended for use only on household plants, urban gardens, in nurseries or greenhouses.

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN. STORE IN A COOL, DARK PLACE. MIX THOROUGHLY. KEEP FROM FREEZING.

Hawthorne Hydroponics
(844) 939-3442

™ Used under license by Hawthorne Canada Limited.

MC utilisée sous licence par Hawthorne Canada Limited.

©2021 Hawthorne Canada Limited

World rights reserved. Droits mondiaux réservés.

ANALYSE MINIMALE GARANTIE :

Azote total (N)	0,01 %
Phosphate assimilable (P_2O_5)	2,0 %
Potasse soluble (K_2O)	4,0 %
Calcium (Ca)	0,003 %
Soufre (S)	0,9 %
Fer (Fe) (chélaté) (réel)	0,00006 %
EDTA (agent chélateur)	0,0035 %
DTPA (agent chélateur)	0,0004 %

MODE D'EMPLOI : Utiliser **Terpinator^{MC}** pendant tout le cycle de vie de la plante. Les doses d'emploi varient selon le stade (végétatif, reproductif et nouaison finale).

PHASES VÉGÉTATIVES DE CROISSANCE : Ajouter de 5 à 10 mL par 3,79 L (1 gallon) d'eau.

STADES DE LA FLORAISON : Ajouter de 10 à 30 mL par 3,79 L (1 gallon) d'eau.

Le Terpinator^{MC} 0,01-2-4 est un engrais soluble offrant du potassium dérivé de sulfate de potassium et de phosphate monopotassique. Il est utilisé à des fins horticoles pour améliorer la vigueur et la croissance générales des plantes. Le potassium est l'un des principaux régulateurs du métabolisme des plantes.

Utilisation recommandée uniquement pour les plantes d'intérieur ou les jardins urbains, ou dans les pépinières ou les serres.

GARDER HORS DE LA PORTÉE DES ENFANTS. ENTREPOSER DANS UN ENDROIT SOMBRE ET FRAIS. BIEN MÉLANGER. PROTÉGER DU GEL.

Terpinator 3.79 L

HGC749501-01 LB18386 211119ap

FPO

7 93094 00061 1

TERPINATOR
0.01-2-4